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Vragen van het lid De Wit (SP) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
de notarisservice van de HEMA (ingezonden 30 oktober 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat de HEMA is gestart met een notarisser-
vice?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat deze werkwijze ertoe kan leiden dat cliënten onvol-
doende voorgelicht zullen worden over de effecten van hun keuzes? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Vindt u deze werkwijze wenselijk en is er voldoende ruimte voor cliënten en 
de notaris om een goede belangenafweging te maken? Zo ja, waarom? 

Vraag 4
Op welke wijze kan, voordat betaling heeft plaatsgevonden en de conceptakte 
is opgesteld, voldoende worden ingeschat of een cliënt handelingsbekwaam 
is, de gevolgen van het testament dan wel samenlevingscontract goed kan 
inschatten of dat deze niet onder druk is gezet door een derde? 

Vraag 5
Gaat u maatregelen nemen tegen deze notarisservice om te voorkomen dat 
cliënten bij de uiteindelijke uitvoering van de akte geconfronteerd worden 
met ongewenste situaties en waardoor het aantal procedures kan toenemen? 
Zo ja, wat gaat u precies ondernemen? Zo nee, waarom niet en hoe gaat u 
voorkomen dat dit straks voor meerdere rechtsgebieden zal gaan gelden?

1 http://www.ad.nl/ad/nl/5597/Economie/article/detail/3535098/2013/10/29/Voor-
samenlevingscontract-of-testament-kunt-u-voortaan-terecht-bij-HEMA.dhtml
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